

Protokoll vid styrelsemöte torsdag 5 maj 2022

Närvarande:

Lennart Isaksson
Lisbeth Jansson
Reinhold Svensson
Thomas Karlsson
Inger Ullmarker
Kerstin Friberg
Tore Larsson
Svante Johnsson

1. Mötets öppnande

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkännes.

3. Föregående protokoll

Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll.

4. Ekonomi

Lennart går igenom resultatrapporten.

-ekonomi på äldre dagar

Lennart har avslutat en kurs i detta med 12 deltagare

På kursen diskuterades bl.a. det föreslagna garantitillägget för pensionärer.

- Uppföljning av avgiftsinbetalningar

Antal medlemmar idag 1025 st

- Ekonomiskt läge i förhållande till budget.

Väntar på bidrag från kommunen.

- Medlemmar som inte betalat

Idag finns ca 30 medlemmar som inte betalt. Reinhold kommer att ta bort dessa ur medlemsregistret

Förslag finns på ny kassör. Kristina Ulfström kan tänka sig att ta på sig detta.

5. Wennerbergsgården

- Trädgård mm.

Svante önskar lämna över ansvaret för trädgårdsskötsel till någon annan.

Föryngring behövs. Det beslutades att vi ska undersöka om det finns någon bland våra medlemmar som kan ta på sig detta. Det var också uppe till diskussion att ev. skaffa en robotgräsklippare. Möte fredag 13:e maj med trädgårdsgruppen.

Under hösten kommer det att bli kostnader bl.a. för byte av hjärtstartare och förnyelse av vår it-anlutning. Diskuterades också att genomföra en HLR utbildning i höst.

6. Konferenser och möten – inbjudningar och rapporter

- Välkomnande av nya medlemmar – hur

Inger ringer runt till nya medlemmar. Reinholm skickar underlag. Möte för nya medlemmar till hösten.

- Distriktsstämma 2022

Peter Sigström höll föredrag bl.a. om pensioner. SPF är en viktig samtalspartner bl.a. för politikerna. Ny distriktsordförande valdes. Vi bjöds också på underhållning av musikanter från Götene.

- Distriktet övrig information

Inger deltog 28/4 tillsammans med bl.a. övriga ordföranden. Inger anmälde sig som intresserad av att ingå i en grupp för utbildning, event och resor, trafiksäkerhet samt mästerskap.

- Projektet inte ensam, hur ska vi jobba med detta?

Cafe 15 togs upp som ett bra exempel. Nils Fredell samt Kerstin Friberg och Kerstin Andersson blir en grupp som jobbar med detta projekt.

- Senaste medlemsmötet

Ca. 60 medlemmar kom för att bl.a. lyssna på Henrik Strömberg som underhöll med blandad musik. Bl.a. Sven -Ingvars, Lasse Berghagen, Jerry Williams och Elvis,

- Sommardagar – inkomna anmälningar – vem ansvarar?

Sommardagar i Piperska huset, personer som uppfyller kriterierna har möjlighet att söka detta. SPF och Studieförbundet Vuxenskolan i samarbete.

Lisbeth tar emot anmälningar och hjälper till med ansökan.

Inbjudan till Skövde 17 maj till Starkare tillsammans. Hur når vi dem vi inte når?

Nils har fått inbjudan.

7. PR, annonser, hemsida mm

-Annonser om medlemsmötet på Närebo torsdag 19/5 sätts in under föreningsklubban 11/5. Sista anmälningssdag 15/5.

-Facebook och instagram

Inger fortsätter att leta personer som vill ansvara.

-Informationsblad för utskick till 65-åringar, ansvar?

Thomas ansvarar för detta och har börjat förbereda utskick.

8. Våra aktiviteter.

-IT-grupper, ansvar Lisbeth – När kan vi komma igång? En öppethuskväll i maj?

Eftersom vi snart är i mitten av maj beslutades att vi skall vänta med detta tills i Augusti. Lisbeth gör ett utkast.. Vi planerar för detta den 2/6.

-Medlemsmöten 2022. 19/5

Närebo -våravslutning, kostnad 200:-/person

-Tårtkalas för de äldre med underhållning.

Skogshyddan bokad. Kostnad 75 kr/pers. + 250 kr för städning och 230 kr/h för personal. 15/6 kl.14 och 16. Reinhold tar fram urval. Underhållning som bokas av ansvarig för medlemsmöten - Thomas..

Lisbeth tar emot anmälan.

-Folkhälsoveckan 16-20 maj. Aktiviteter?

Inger kan ta stavgång med olika övningar. Fika mellan 14.00-16.00 alla dagar utom 19/5 då vi har medlemsmöte på Närebo. Måndag finns Inger och Lisbeth på plats, Svante och Lisbeth på tisdag. På onsdag Reinhold och Kerstin, Svante och Inger på fredag. Du som har stavar ta med dem på fredag. Sittgympa på måndag.

Även detta annonseras under föreningsklubban onsdag 11/5

Svante skall försöka starta upp en ny bridgekurs och gå in med annonser till hösten

9. Övriga rapporter

Inga övriga rapporter

10. Övriga frågor

-Resekommitte?

Vi måste ha en helt ny resekommitte. Jonny Thim kan ställa upp och svara på frågor- mm. Vi diskuterade frågan. Svante lägger ut ett mail ang. att vi behöver få tag i nya personer som har intresse av detta.

-Funktionärsträff alt.funktionärsfest

Frågan diskuterades Inger håller i detta med underhållning tex. Hon föreslog att vi tex. Skulle kunna anlita esteterna på gymnasiet och ev. också förlägga träffen till restaurang Hyllan på de la Gardie.

11. Nästa sammanträde 2/6 kl 9.00 – 12.30 Planeringsmöte.

Vid protokollet

Justeras

Lisbeth Jansson
Sekreterare

Inger Ullmarker.